

La délégation a tenu une réunion au Château Frontenac, à 9.30 heures, mardi, le 27 du courant. Etaient présents: Tous les membres de la délégation, ainsi que les échevins et les fonctionnaires précités.

La délégation a assisté aux séances du Comité des Bills privés de l'Assemblée législative, qui ont été tenues dans le cours de la journée du 27 février, pour soutenir les recommandations du Conseil.

La délégation est revenue à Montréal dans l'après-midi du 28 février.

RENE BAUSET,
Sous-greffier de la Ville.

The delegation held a meeting at the Château Frontenac, at 9.30 o'clock Tuesday, the 27th instant. There were present all the members of the delegation, also the aldermen and officials above mentioned.

The delegation attended the sittings of the Private Bills Committee of the Legislative Assembly, which took place on the 27th day of February, and supported the recommendations of Council.

The delegation returned to Montreal on the afternoon of the 28th of February.

RENE BAUSET,
Asst. City Clerk.

RAPPORTS ANNUELS

Rapport sommaire du Trésorier de la Ville pour l'exercice 1905.

A Son Honneur le Maire et aux Membres du Conseil.

Messieurs,

J'ai l'honneur de vous présenter un résumé de mon rapport de l'exercice 1905, les détails devant être donnés plus tard.

Compte de Caisse.

Totaux du compte de caisse pour l'année :

| Dt. | | |
|---------------------------------------|-------------|-------------|
| Balance reportée de 1904 | \$ 528.973 | |
| Recettes de 1905 | 4.149.555 | |
| Emprunts et dette flottante | 4.190.855 | |
| | | \$8.869.383 |
| Ct. | | |
| Administration | \$3.971.043 | |
| Emprunts et dette flottante | 4.882.418 | |
| Balance reportée | 15.922 | \$8.869.383 |

Compte de la dette consolidée.

Aucune addition n'a été faite à la dette de la Ville, durant l'année, à l'exception de l'emprunt annuel basé sur l'augmentation de la valeur de la propriété imposable, emprunt qui est autorisé par la charte et qui est remboursé au moyen d'un fonds d'amortissement.

Cet emprunt (\$300,000) a été contracté pour une période de 40 ans, et à raison de 4% d'intérêt; il a été mis à l'enchère et a donné une prime de plus de 5%.

Extinction d'obligations.

Les obligations suivantes ont été payées durant l'année :

| | |
|--|-----------|
| Obligations de St-Gabriel à 6% | \$ 65.000 |
| Obligations Sterling à 5% (1897) | 47.207 |
| | \$112.207 |

Il n'a pas encore été émis d'autres obligations pour couvrir ce montant.

Crédits

Bien que les détails du budget soient nécessairement remis à plus tard, je crois devoir indiquer en bloc les crédits qui viennent d'être distribués, en les divisant en deux ta-

ANNUAL REPORTS

Summary Report of the City Treasurer for the year 1905.

To His Worship the Mayor and Members of Council.

Gentlemen :

Herewith I beg to submit a synopsis of my report for 1905, the details of which will follow later on.

Cash Account

The total figures of the cash transactions of the year are as follow :

| Dr | | |
|--|-------------|-------------|
| To Balance carried forward from 1904 | \$ 528.973 | |
| To Revenue of 1905 | 4.149.555 | |
| To Loan and Floating Debt accounts | 4.190.855 | |
| | | \$8.869.383 |
| Cr | | |
| By Administration | \$3.971.043 | |
| By Loan and Floating debt a/cs | 4.882.418 | |
| By Balance carried forward | 15.922 | \$8.869.383 |

Funded Debt Account .

No addition has been made to the debt of the City, during the year, with the exception of the annual percentage on the increase of taxable values, as authorized by the Charter, and which is provided for by a sinking Fund.

This amount (\$300,000) was issued in the form of a forty year, four per cent, (4%) loan: which was submitted to public competition and realized over five per cent (5%) premium.

Redemptions

The redemptions during the year were as under : —

| | |
|------------------------------------|-----------|
| St-Gabriel 6% bonds | \$ 65.000 |
| 5% Sterling bonds (1897) | 47.207 |
| | \$112.207 |

for which no re-issue has, as yet, been made.

Appropriations

While the details of these figures are, necessarily, postponed for the moment, however, it may be opportune to consider the following analysis of the appropriations